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Protokół nr 50/2022 

posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  
Powiatu i Przestrzegania Prawa,  

które odbyło się w piątek 15 grudnia 2022 r.  
w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie 

 
W posiedzeniu uczestniczyło 8 członków ww. komisji.  
Nieobecny usprawiedliwiony radny Piotr Ruta. 
 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
W obradach uczestniczyły także: 
1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  
2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 
3. Izabela Ratajczak Główny Specjalista do spraw obywatelskich, społecznych i ochrony 

zdrowia Starostwa Powiatowego w Śremie. 
 

Zaproszenie na posiedzenie Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa otworzył posiedzenie Komisji o godz. 9.30. 
Powitał zebranych Radnych oraz zaproszonych gości i na podstawie listy obecności 
stwierdził wymagane quorum.  
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.  
Posiedzenie odbyło się wg następującego planu: 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołów nr 48/2022 i 49/2022 z poprzednich posiedzeń Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 
przechowywanie statków lub innych obiektów pływających w 2023 roku. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową 
powiatu śremskiego na lata 2022-2045. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, 
Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa na 2023 rok. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

 
Ad 2. 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do 
protokołu z 48 posiedzenia komisji? 
 
Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w wyniku którego protokół nr 48/2022 
z dnia 24 listopada 2022 r. został przyjęty (8 głosów za). 
                                           
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do 
protokołu z 49 posiedzenia komisji? 
 
Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w wyniku którego protokół nr 49/2022 
z dnia 25 listopada 2022 r. został przyjęty (7 głosów za, 1 wstrzymujący się). 
                                           
Ad 3.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających na rok 2023. 
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Izabel Ratajczak Główny Specjalista do spraw obywatelskich, społecznych i ochrony 
zdrowia Starostwa Powiatowego w Śremie przedstawiła projekt uchwały.  
 
Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
Radni nie zgłosili pytań. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie (8 głosów za) projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających na rok 2023. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 
Ad 4. 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 

2022 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła projekt uchwały. 

 
Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
 
Radny Emil Majsner powiedział, że w przedstawionych zmianach budżetowych zostały 
wykazane wydatki w kwocie 41 tys. zł dla Zespołu Szkół Technicznych im. Hipolita 
Cegielskiego w Śremie na poratowanie zdrowia, natomiast w odpowiedzi na swoją 
interpelację otrzymał informację, że na dzień 30 września br. nie ma w tej placówce 
nauczyciela, który wymagałby takiej pomocy. Dlatego chciałby się dowiedzieć jakiego 
okresu dotyczy ta kwota. Radny zapytał czy można w projektach uchwał zawierać nazwy 
dróg np. zamiast droga nr 4070 wpisać odcinek Międzychód – Kadzewo.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak odpowiedziała, że podstawą do zmian w 
budżecie jest złożony wniosek przez Zespół Szkół Technicznych i wskazanie w nim 
pracownika, który przebywa na urlopie na poratowanie zdrowia. Jeżeli dana osoba nie 
posiadała by prawa do w/w świadczenia jednostka niezłożyłaby takiego zapotrzebowania. 
Ponadto świadczenia te są również sprawdzane w Wydziale Oświaty, Kultury, Sportu i 
Promocji Powiatu.  
Jeżeli chodzi o inwestycje na drogach, to tam gdzie jest możliwość są wskazywane  odcinki 
dróg. Chyba, że planowana inwestycja ma zostać przeprowadzona na kilku odcinkach co 
powoduje zbyt rozbudowaną nazwę zadania. Skarbnik wyjaśniła, że przedstawiając budżet 
stara się wskazywać odcinki dróg dotyczące planowanej inwestycji oraz zostają one 
zawarte w uzasadnieniu do uchwały. Natomiast w załączniku nr 6 do uchwały budżetowej 
wskazane zostają numery dróg aby było wiadomo gdzie inwestycja zostanie 
przeprowadzona. 
 
Starosta Śremski Zenon Jahns powiedział, że w opisie powinny być wskazane nazwy 
miejscowości. W tytule zadania trudno ująć jaki odcinek obejmuje natomiast w 
objaśnieniach do budżetu już powinno to być.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak wyjaśniła, że wskazana w budżecie kwota 535 
tys. zł to promesy, która została złożona w Polskim Ładzie z taką nazwą. Dopiero w treści 
promesy podany jest szczegółowy zakres tego zadania. To co jest wprowadzane do 
budżetu musi być jednakowe z promesą. Dopisywana jest informacja dotycząca źródeł 
finansowania zadania czy są to środki własne czy pochodzące z Polskiego Ładu według 
wytycznych z Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
 
Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik powiedziała, że nazwa zadania w budżecie musi 
być odzwierciedleniem tego co zostało złożone we wniosku, ale można w opisie wskazać 
ten zakres. 
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Radni nie zgłosili więcej pytań. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
  
Komisja zaopiniowała pozytywnie (7 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu.  
 

Ad 5.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę 

Finansową powiatu śremskiego na lata 2022-2045. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (7 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 

zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego na lata 2022-2045. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 
 Ad 6.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 
porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 
Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa na 2023 rok. 
 

Przewodniczący powiedział, że członkowie komisji nie zgłosili propozycji i uwagi do planu 
pracy. Zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionego planu.  
Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za) projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu 
pracy Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa na  
2023 r. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
                                           
 
Ad 7. 
Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zabrać głos w tym 
punkcie porządku obrad?  
 
Radni nie zgłosili głosów i wniosków. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Pan 
Zbigniew Hoffa zamknął obrady Komisji o godz. 950. 
 
 
Protokołowała  
Elżbieta Lewandowska - Jaśniak  
 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 
Rozwoju Gospodarczego Powiatu 

i Przestrzegania Prawa 
 

Zbigniew Hoffa 


